

Title (en)  
Book rest.

Title (de)  
Buchstütze.

Title (fr)  
Support pour livres.

Publication  
**EP 0345692 A1 19891213 (DE)**

Application  
**EP 89110136 A 19890605**

Priority  
DE 8807295 U 19880604

Abstract (en)

The invention relates to a book rest, having a resting element (2), which has a book resting surface (3), and an adjustable support structure for the resting element. According to the invention, the support structure has a cable suspension with a support cable (20) and a winding device (22) for the support cable. Furthermore, a drive device constantly applying force to the winding device in the winding direction is provided and the winding device is connected to a braking device, the braking force of which is at least slightly less than the driving force of the drive device. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Buchstütze, mit einem Auflageelement (2), das eine Buchauflagefläche (3) aufweist, und einer verstellbaren Tragstruktur für das Auflageelement. Erfindungsgemäß weist die Tragstruktur eine Seilaufhängung mit einem Tragseil (20) und einer Wickelvorrichtung (22) für das Tragseil auf. Weiterhin ist eine die Wickelvorrichtung im Aufwickelsinn andauernd kraftbeaufschlagende Antriebsvorrichtung vorgesehen und die Wickelvorrichtung ist mit einer Bremsvorrichtung verbunden, deren Bremskraft wenigstens etwas geringer ist als die Antriebskraft der Antriebsvorrichtung.

IPC 1-7  
**A47B 19/00**

IPC 8 full level  
**A47B 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 23/007** (2013.01); **A47B 2023/008** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 651758 C 19371019 - ANTON LOUIS THESS
- [A] CH 246220 A 19461231 - HOCHSTRASSER KARL [CH]

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 8807295 U1 19880714**; EP 0345692 A1 19891213

DOCDB simple family (application)  
**DE 8807295 U 19880604**; EP 89110136 A 19890605